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Z A P I S N I KZ A P I S N I KZ A P I S N I KZ A P I S N I K    

11115555. sjednice Općinskog vijeća Općine Lu. sjednice Općinskog vijeća Općine Lu. sjednice Općinskog vijeća Općine Lu. sjednice Općinskog vijeća Općine Luka, ka, ka, ka,     
održane dana održane dana održane dana održane dana 1. 71. 71. 71. 7. 201. 201. 201. 2015555. godine u društvenom domu Luka u Luki. godine u društvenom domu Luka u Luki. godine u društvenom domu Luka u Luki. godine u društvenom domu Luka u Luki    

    
Prisutni članovi Općinskog vijeća:Prisutni članovi Općinskog vijeća:Prisutni članovi Općinskog vijeća:Prisutni članovi Općinskog vijeća:    
    
1.Željko Kostanjčar,  5. Dubravko Mudrinić,                   9. Vladimir Husnjak,  
2. Damir Hržina,              6. Franjo Požarić,            10. Mladen Božić, 
3. Ana Capar,              7. Josip Posavec,                11. Damir Šipek. 
4. Valentina Postružin,             8. Krešimir Tuđman, 
 
Odsutni članovi Općinskog vijeća:Odsutni članovi Općinskog vijeća:Odsutni članovi Općinskog vijeća:Odsutni članovi Općinskog vijeća:    ------------------------------------------------------------    
  
Ostali prisutni:Ostali prisutni:Ostali prisutni:Ostali prisutni:    
 
1. Darko Kralj – općinski načelnik,    
2.  Ružica Posavec – referentica za računovodstvo i financije Općine Luka, 
3.  Monika Jurina – stručna suradnica na stručnom osposobljavanju, 
5. Dražen Mufić – novinar „Prigorski kaj“.    
 
Zapisničarka:Zapisničarka:Zapisničarka:Zapisničarka: Marija Kanceljak 
 
Sjednica je počela u 20,00 sati. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća Željko Kostanjčar pozdravlja sve prisutne, utvrđuje da sjednici 
prisustvuje svih 11 (jedanaest) članova Općinskog vijeća i da postoji kvorum te čita i predlaže 
sljedeći 
 
dnevni red: 

0000.    Aktualni sat, 
1.1.1.1. Verifikacija zapisnika 14. sjednice Općinskog vijeća, 
2.2.2.2. Ostavka zamjenika načelnika, 
 - izvješće Mandatne komisije, 
 - utvrđivanje prestanka/početka mandata u Općinskom vijeću, 
 - prisega novog člana oPćinskog vijeća, 
3.3.3.3. Donošenje Zaključka o uključivanju u projekt razvoja infrastrukture 

širokopojasnog pristupa,  
4.4.4.4. Donošenje Odluke o dopuni Odluke o komunalnom doprinosu, 
5.5.5.5. Razno. 
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Rezultati glasovanja: 11 (jedanaest) glasova ZA.   
 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 
 
    
AD/AD/AD/AD/0 Aktualni sat0 Aktualni sat0 Aktualni sat0 Aktualni sat    
Predsjednik Općinskog vijeća Željko Kostanjčar daje riječ načelniku kako bi prisutne upoznao s 
trenutnim aktualnostima. Načelnik Darko Kralj pozdravlja sve prisutne i kaže da je bilo dosta 
aktivnosti u posljednje vrijeme, da je od svega najsvježija jučerašnja radionica u vezi izrade 
Strateškog razvojnog programa Općine Luka, koja je odrađena brzo i kvalitetno, a istoj je 
prisustvovalo oko dvadesetak sudionika, što je za početak dobro. Načelnik još dodaje da vjeruje 
kako će biti kvalitetnih prijedloga te da će se donesena Strategija razvoja i realizirati do 2020. 
godine. Načelnik ističe da će se druga radionica pokušati organizirati do 9. mjeseca, pa poziva sve 
da svoje želje i prijedloge upute općini. Kao drugu veoma važnu vijest načelnik spominje tehnički 
pregled logističko distributivnog centra u kojem posluje tvrtka Lagermax AED Croatia d.o.o., kojem 
je također prisustvovao vijećnik Mladen Božić, zatim da je zatečen impozantnošću zgrade, te da 
postoje još neki sitni problemi oko preseljenja robe u Luku. Nadalje načelnik komentira kako još 
nije započela sanacija odrona u Krajskoj ulici kod groblja iz razloga što izvođač radova ne želi 
započeti s izvođenjem radova zbog projekata, a da dr županija ne želi postaviti čvrsto zbog 
problema oko rješavanja imovinsko pravnih odnosa, te da u subotu ima dogovoren sastanak s 
gospođom Katarinčić na čijoj bi parceli trebao biti potporni zid, a također po njezinoj parceli ide i 
odvodni kanal. Načelnik još kaže da su u tijeku pregovori za kupnju zemljišta za parkiralište, te da 
su dva zemljišta u vlasništvu Radovanića i Berislavića dane na procjenu. 
Nadalje, načelnik ističe da je u Žejincima problem s mrtvačnicom, za koju je potrebno napraviti 
potporni zid, što je preporuka gospodina koji radi legalizaciju općinskih objekata, jer je to objekt 
javne namjene i ne može se legalizirati ukoliko nije siguran. Načelnik još kaže da postoje 
mogućnosti da se legalizira kao nezavršeni objekt ili da se legalizira takav kakav je, pa da se onda 
ide u sanaciju. Načelnik ističe da je obavio razgovor s gospodinom Mikljenkom Stiperskim u vezi 
kupnje zemljišta za proširenje groblja, zbog premalo novih grobnih mjesta, te da gospodin Stiperski 
ne postavlja nikakve uvjete što se tiče cijene zemljišta. Vijećnik Vladimir Husnjak napominje kako 
ima i drugih zemljišta osim ovog gospodina Stiperskog.  
Načelnik dalje kaže da je zaprimio zahtjev DVD-a Luka za sredstva u iznosu od 175.700 kuna, koja 
su im potrebna za dovršetak dogradnje vatrogasnog doma. Vijećnik Mladen Božić pita iz kojih 
sredstava planiraju napraviti deku i komentira da nema smisla ukoliko na objekt ne stave krov. 
Načelnik još dodaje da bi trebalo krenuti u nabavu vatrogasnog vozila, jer je DVD nositelj civilne 
zaštite i zaštite od požara, jer inače plaćamo intervencije Javnoj vatrogasnoj postrojbe Zaprešić. 
Vijećnik Josip Posavec komentira da bi solucija s izlaskom Javne vatrogasne postrojbe bila 
povoljnija zbog brzine intervencije. Načelnik odgovara da je JVP Zaprešić tražila da ih Općina Luka 
sufinancira kako bi bili nosioci zaštite od požara na našem području, te kako se gubi vrijeme 
prilikom intervencija jer prvo na teren izlazi DVD Luka, a zatim ukoliko procjene da ne mogu sami 
odraditi intervenciju, zovu zapovjednika županijske vatrogasne postrojbe, koji opet obavještava JVP 
Zaprešić, koja tek onda izlazi na teren. Načelnik još dodaje da vatrogasci, u svakom slučaju, 
riskiraju svoje živote i izlaze na teren s lošom opremom i da trebaju zagradu. 
Vijećnica Ana Capar komentira da je prioritetno da DVD nabavi opremu. 
Načelnik obavještava vijećnike o pripremanju asfalitranja pojedinih ulica prema prijavama, te 
govori i o projektu mosta preko rijeke Krapine kao i prilaznoj cesti u gospodarskoj zoni za koje su 
ishođeni posebni uvjeti. Načelnik još napominje da je za spomenute projekte općina dobila sredstva 
Zagrebačke županije u iznosu od 200.000,00 kuna temeljem prijave na natječaj, što je najveći iznos 
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na razini županije. Što se tiče ostalih prijava na natječaje, načelnik kaže da je tu nova djelatnica 
Jedinstvenog upravnog odjela, koja je na programu stručnog osposobljavanja bez zasnivanja radnog 
odnosa – Monika Jurina te ju moli da se predstavi. Monika Jurina pozdravlja sve prisutne i kaže da 
je magistra političkih znanosti, da ima diplomu Mirovnih studija i Centra za ženske studije, da u 
Jedinstvenom upravnom odjelu radi od 5. mjeseca ove godine, da je radila kao asistent na fakultetu, 
da je bila aktivna u vrijeme studentskih dana u smislu poticanja suradnje fakulteta u Zagrebu i 
Beogadu te da je do sad Općina Luka kandidirana na nekoliko natječaja: za most i cestu, na natječaj 
mjere 7.1.1. na koji je prijavljen projekt izmjena i dopuna prostornog plana uređenja, kao i na 
natječaje Zagrebačke županije koji se odnose na uređenje cesta i dogradnju vatrogasnog doma za 
koje se čekaju rezultati. Monika Jurina još kaže da se u budućnosti očekuje otvaranje novih 
natječaja koji će se odnositi na uređenje društvenih domova, nabavu vatrogasnog vozila, sportskog 
doma, groblja, mjere za osposobljavanje poljoprivrednika, malih i srednjih poduzetnika, na koje se 
općina planira prijaviti, te da je njezina zadaća osim toga informirati stanovništvo o aktualnostima 
putem web objava, facebooka, te napominje da je već u suradnji s MUP-om, policijskom postajom 
Zaprešić sudjelovala u organizaciji mobilnog šalterskog ureda u Luki, za što je bio velik odaziv i za 
što je općina dobila pohvale u vezi organizacije. Načelnik dodaje da je prema riječima policijske 
postaje u Luki bila najbolja organizacija oko toga, te posebno pohvaljuje udrugu FFVAL koja je 
organizirala fotografiranje jer bez toga šalterski ured ne bi imao takav učinak. 
Vijećnik Damir Hržina pita tko je raspisao spomenute natječaje. Načelnik odgovara da je natječaje 
za most i cestu prijavljen Zagrebačkoj županiji, Upravnom odjelu za fondove EU, regionalnu i 
međunarodnu suradnju, zatim ceste i vatrogasni dom su prijavljeni također Zagrebačkoj županiji, 
Upravnom odjelu za promet i komunalnu infrastrukturu i Upravnom odjelu za poljoprivredu, 
ruralni razvitak i šumarstvo, dok su izmjene i dopune Prostornog plana uređenja prijavljene 
Agenciji za plaćanja u poljoprivredi, ribarstvu i ruralnom razvoju. Načelnik još kaže da se nada 
kako će sredstva za izmjene i dopune prostornog plana uređenja biti pokrivena u potpunosti jer 
smo se prijavili među prvima. 
Načelnik zatim informira vijećnike o dugu prema ZET-u, koji je malo narastao zbog neplaćanja 
uslijed završetka školske sportske dvorane, ali koji je većim dijelom riješen, te napominje da 9. 7. 
ima sastanak s gospodinom Milanom Bandićem- gradonačelnikom Grada Zagreba. 
Vijećnik Vladimir Husnjak pohvaljuje izlaganje Monike Jurina i pita za rješavanje pitanja mosta u 
Križancima i Sukserovog mosta. Načelnik odgovara da je razgovarao sa šefom Hrvatskih voda te da 
se očekuje izlazak na teren, te da je bilo problema i s mostom u Halperovoj ulici koji je propao. 
Vijećnik Krešimir Tuđman pita za uređenje Goranove ulice u Žeincima. Načelnik odgovara da će se 
ista asfaltirati među prvima, da je bio tamo na terena, te da svakako očekuje suradnju tamošnjih 
mještana, posebice što se tiče poštivanja širine ceste kao i odvodnje oborinskih voda. Vijećnik 
Damir Šipek pita za ogradu od školske sportske dvorane. Načelnik odgovara da je to ograda od 
prvog izvođača radova-Tempo Inženjering koji je polovicu ograde odvezao. Vijećnik Mladen Božić 
pita koja je to ulica Pod Lapor. Načelnik odgovara da se ista nalazi ispod Radovanića i da je to 
zapravo nastavak I. odvojka Mihanovićeve ulice. 
 
 
AD/AD/AD/AD/1111    Verifikacija zapisnika 1Verifikacija zapisnika 1Verifikacija zapisnika 1Verifikacija zapisnika 14444. sjednice Općinskog vijeća. sjednice Općinskog vijeća. sjednice Općinskog vijeća. sjednice Općinskog vijeća    
Vijećnik Krešimir Tuđman kaže da u odluci o 2. točki dnevnog reda nedostaje da se odluka odnosi 
za slučaj jednokratnog plaćanja i moli da se to doda u zapisnik. Vijećnik Vladimir Husnjak ispred 
kluba vijećnika HDZ-a napominje da nedostane nešto što je jako bitno, da se sjednice ne snimaju ali 
da su glasali za slučaj jednokratnog plaćanja. Vijećnik Mladen Božić također napominje da je 
odluka donijeta za slučaj jednokratnog plaćanja. Vijećnik Vladimir Husnjak moli da se u zapisniku 
doda jednokratno plaćanje jer će zapisnici i odluke ostati u arhivi za nekoga. Vijećnik Damir 
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Hržina predlaže da se prilikom donošenja, svaka odluka pročita. Načelnik kaže da ima pravo 
iskoristiti ovlast za odobrenje plaćanja na rate. Vijećnik Damir Hržina kaže da u zapisniku treba 
pisati ono što je izglasano. Vijećnik Vladimir Husnjak kaže da u zapisniku treba stajati 
vjerodostojnost vijećnika. 
 
Drugih primjedbi na zapisnik nema. 
 
Rezultati glasovanja: 9 (devet) glasova ZA, 2 (dva) glasa SUZDRŽANA-Damir Hržina, Franjo 
Požarić. 
 
ZaključakZaključakZaključakZaključak::::    Sukladno rezultatima glasovanja i uz predloženi ispravak odluke točke 2. zapisnik 14. 

sjednice je verificiran. 
            
 
AD/2AD/2AD/2AD/2    Ostavka zamjenika načelnikaOstavka zamjenika načelnikaOstavka zamjenika načelnikaOstavka zamjenika načelnika    
Predsjednik Općinskog vijeća Željko Kostanjčar moli Mandatnu komisiju da pročita izvješće o 
provedenim izborima 2013. godine, radi utvrđivanja mandata za zamjenika načelnika i člana 
Općinskog vijeća. Član Mandatne komisije Josip Posavec čita izvješće. Predsjednik Općinskog 
vijeća kaže da je temeljem pročitanog izvješća vidljivo da je Damir Hržina izabran na dužnost 
zamjenika načelnika, kao i za dužnost vijećnika u Općinskom vijeću Općine Luka, da se nakon 
izbora izjasnio da će obavljati dužnost zamjenika načelnika, zatim da je stranka na čijoj je listi 
izabran dostavila Jedinstvenom upravnom odjelu dopis, iz kojeg je, kao i izvješća o provedenim 
izborima vidljivo da je njegovom zamjenicom imenovana Janjica Tomić, te da je 2015. godine 
podnio ostavku na mjesto zamjenika načelnika, a zatim i zahtjev za prestanak mirovanja mandata u 
Općinskom vijeću. Sukladno navedenom predsjednik Općinskog vijeća utvrđuje početak mandata 
vijećnika Damira Hržine i poziva ga da da prisegu i čita tekst iste. Vijećnik Damir Hržina odgovara 
„Prisežem“.  
 
    
AD/3AD/3AD/3AD/3    Donošenje Donošenje Donošenje Donošenje Zaključka o uključivanju u projekt razvoja infrastrukture širokopojasnog Zaključka o uključivanju u projekt razvoja infrastrukture širokopojasnog Zaključka o uključivanju u projekt razvoja infrastrukture širokopojasnog Zaključka o uključivanju u projekt razvoja infrastrukture širokopojasnog 
pristupapristupapristupapristupa    
Načelnik Darko Kralj kaže kako misli da je uključivanje u ovakav projekt od izuzetne važnosti, da 
je u isti uključeno područje cijele Zagrebačke županije, a da bismo se uključili potrebno je potpisati 
Sporazum o ulasku prema kojem će projekt općinu teretiti sa svega 6.000,00 kuna od čega će 80% 
sufinancirati Zagrebačka županija. Načelnik još dodaje da je ovaj projekt veoma sličan projektu 
„Masterplana javne rasvjete Zagrebačke županije“, međutim da je ovaj krenuo puno bolje i življe, da 
se za područje Općine Luka tu dosta uključio gospodin Klapač, kojem je područje infrastrukture 
širokopojasnog pristupa veoma blisko i vjerojatno će nam pomoći oko projekta.  
Damir Hržina komentira da je iznos koji treba izdvojiti za projekt zanemariv u odnosu na važnost, 
međutim skreće pozornost na članak 6. predloženog Sporazuma u kojem stoji da su obaveze općine 
osiguranje podataka, grafičkih podloga, što bi možda moglo iziskivati neke dodatne troškove i pita 
za ugovor o sufinanciranju prostornih podloga. Ružica Posavec odgovara da vezano na taj ugovor 
nismo dobili nikakve podatke, već možemo zatražiti kad su nam potrebni.    
 
Rezultati glasovanja: 11 (jedanaest) glasova ZA. 
    
ZaključakZaključakZaključakZaključak::::    Sukladno rezultatima glasovanja, jednoglasno se prihvaća Zaključak o uključivanju u 

projekt širokopojasnog pristupa kao u materijalima i temeljem istog se općinski 
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načelnik ovlašćuje za potpisivanje Sporazuma, te provođenje ostalih potrebnih 
aktivnosti vezano za isti. 

 
 
AD/4 AD/4 AD/4 AD/4     Donošenje Odluke o Donošenje Odluke o Donošenje Odluke o Donošenje Odluke o dopuni Odluke o komunalnom doprinosudopuni Odluke o komunalnom doprinosudopuni Odluke o komunalnom doprinosudopuni Odluke o komunalnom doprinosu    
Načelnik Darko Kralj kaže da je važeću Odluku o komunalnom doprinosu potrebno nadopuniti 
cijenama za poslovni prostor u prvoj i drugoj zoni Općine Luka, za što se pokazala potreba prilikom 
obračunavanja komunalnog doprinosa u postupcima legalizacije. Načelnik dodaje da je vezano na 
ovu temu održan sastanak Odbora za komunalne djelatnosti na kojem su analizirani primjeri 
odluka sličnih jedinica lokalne samouprave, te je zaključak bio da se Općinskom vijeću predloži 
usvajanje cijena za poslovne prostore u 1. i 2. zoni u visini stambenih objekata u tim zonama, što 
konkretno za 1. zonu iznosi 15,00 kn/m3, a za 2. zonu 10,00 kn/m3. Vijećnik Damir Hržina moli da 
se, po usvajanju, napravi pročišćeni tekst Odluke o komunalnom doprinosu i isti pošalje 
vijećnicima. 
 
Rezultati glasovanja: 11 (jedanaest) glasova ZA. 
 
Odluka:Odluka:Odluka:Odluka:    Sukladno rezultatima glasovanja, jednoglasno se prihvaća Odluka o dopuni Odluke o 

komunalnom doprinosu kao u materijalima i zadužuje se tajnica Općinskog vijeća da 
napravi pročišćeni tekst Odluke o komunalnom doprinosu. 

 
    
AD/5AD/5AD/5AD/5    RaznoRaznoRaznoRazno    
Načelnik najavljuje vijećnicima pripreme za Rebalans proračuna za jesensku sjednicu. Vijećnik 
Vladimir Husnjak pita za obilježavanje Dana domovinske zahvalnosti 5. 8., postoje li smjernice i 
kako će se isti obilježiti. Načelnik odgovara da će se obilježiti kao i dosadašnjih godina – posjetom 
grobljima, budnicama kod fontane te druženjem ovdje u Društvenom domu u Luki. 

 

Sjednica završava u 21,30 sati. 

 

 

Zapisničarka    Predsjednik Općinskog vijeća  

 

Marija Kanceljak    Željko Kostanjčar 

 

KLASA:021-01/15-1 

URBROJ:238/39-01-15 

Luka, 1. 7. 2015. 


